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Voorstel van het lid VAN DER PLAS (BBB) tav impactassessment over Natuurherstelwet 
 
 
Beste griffier, 
 
Ik wil graag een spoed-emailprocedure starten voor openbaarmaking van de (belangrijkste) 
conclusies van het rapport, c.q. de impact-assessment over de Natuurherstelwet en de gevolgen 
ervan voor Nederland. van de minister voor Natuur en Stikstof,  Mevrouw van der Wal. Morgen, 
dinsdag 27 februari, wordt in het Europees Parlement gestemd over de Natuurherstelwet. 
Nederlandse Europarlementariërs moeten dus stemmen zonder te weten wat de precieze gevolgen 
zijn voor ons land. Zie ook dit bericht in de Telegraaf: Nieuwe concessies Brussel: ’Boeren moeten 
meer ruimte krijgen’ | Binnenland | Telegraaf.nl. 
 
De stemmingen morgen in het EP beginnen om 12.00 uur, dus graag zou ik het rapport, of althans de 
belangrijkste conclusies ervan vandaag openbaar hebben, zodat niet alleen de Europarlementariërs, 
maar ook de Tweede Kamer zich kan voorbereiden.  Ik heb begrepen dat het rapport ‘zo goed als af 
is, dus ik ga ervan uit dat in ieder geval de belangrijkste delen gedeeld kunnen worden met de 
democratisch gekozen volksvertegenwoordigers.  
 

Hartelijke groeten, 
Caroline van der Plas 

Fractievoorzitter BBB 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 
 

 

https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.telegraaf.nl%2Fnieuws%2F1133819022%2Fnieuwe-concessies-brussel-boeren-moeten-meer-ruimte-krijgen%3Futm_source%3Dt.co%26utm_medium%3Dreferral%26utm_campaign%3Dtwitter&data=05%7C02%7Ccie.LNV%40tweedekamer.nl%7C6d51dc14204d453395a308dc36b0fa5b%7C238cb5073f714afeaaab8382731a4345%7C0%7C0%7C638445380929753296%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=jdTcDfkJvL8EnIWQfZRoEikFL2sd3X9uJejrOfdvQ%2F0%3D&reserved=0
https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.telegraaf.nl%2Fnieuws%2F1133819022%2Fnieuwe-concessies-brussel-boeren-moeten-meer-ruimte-krijgen%3Futm_source%3Dt.co%26utm_medium%3Dreferral%26utm_campaign%3Dtwitter&data=05%7C02%7Ccie.LNV%40tweedekamer.nl%7C6d51dc14204d453395a308dc36b0fa5b%7C238cb5073f714afeaaab8382731a4345%7C0%7C0%7C638445380929753296%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=jdTcDfkJvL8EnIWQfZRoEikFL2sd3X9uJejrOfdvQ%2F0%3D&reserved=0

